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Emne 

Proces 
(hvordan 

behandler  
vi emnet) 

Tid 
Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

0 Vi starter med super hurtig rundvisning i 

vestfløjen 
15 

min 
Vi så nyt Bh.Kl lokale og en 

renovering der er godt i gang 

1 Dagsorden Ændring og 

godkendelse 
5 

min. 
Godkendt 

2 Elevråd Orientering 15 

min 
Elevrådet: Folder/Markedsdag. 

Grundet corona er markedsdag 

aflyst. Der er kommet en folder 

rundt i alle postkasser i 

Stenderup, Bjerre og Bråskov. 
Elevrådet vil gerne lave 14 

dages rul. Bestyrelsen bakker op 

om et oftere skifte. 
Elevrådet vil gerne, hvis der 

bliver mulighed for at køre på 

skateboard/løbehjul. Anders går 

videre med ideén. Evt. nord for 

multihal 

3 Skoleanalyse Orientering 

og debat 
15 

min.  
Tanja og Anders Havde besøg af 

Ole Vind, Torsten Sonne, Finn 

og Marianne som et led af 

“formandsrunden” - orientering 
Debat om skoleanalysen - læs 

nedenstående 
Skolelukninger 
Børneuniverser 

 



Skoleanalyse 
Dagsordenspunkt 

Kommunalbestyrelse 
Supplerende forslag 
Beslutning 
Løsningsforslag 
Artikel fra HOF 26/11/20 

VIGTIG…! 
 
Den nye skolepolitik skulle i 

“drømmescenariet” koste 34 

mio. Der blev bevilget 10 mio. 
Referat fra formandsrunden. 

Bestyrelsen snakkede primært 

byudvikling og holde det 

momentum der er pt. 

4 Brugertilfredshedsundersøgelse Orientering 

og debat 
10 

min. 
Se bilag 
Undersøgelsen er på et statistisk 

tyndt grundlag = det er ikke 

muligt at sammenligne 

Stenderup med andre skoler. Vi 

kan kigge på mønstre i svarene 

på Stenderup skole. 
Debat i bestyrelsen om emner i 

undersøgelsen vi kan gribe fat i. 

Bestyrelsen snakkede blandt 

andet om kommunikation og 

uindfriet forventninger til 

hinanden.  
MED udvalget har snakke om 

den gode strategi. Bl.a ofte men 

kort kommunikation. AULA f.eks 
Bestyrelsen vil gerne fremad 

arbejde med kommunikation.  
Bestyrelsen vil gerne arbejde 

med nye lokaler og udnyttelsen 

af disse.  

5 Aktivitetsplads Orientering 15 

min. 
Orientering om fase 1, 2 og 3. 

Tre områder på skolen er 

planlagt.  
Bestyrelsen blev orienteret om 

processen og økonomien. 
Fase 1 er færdig inden jul. Det 

har været forhåndssyn på 

aktivitetspladsen.  
Der er muligvis problemer med 

de gamle gyngestativer. 

Samlinger skal strammes efter. 
Efter aftale med 

Borgerforeningen bruges alle 

LUP-midler i fase 1. økonomien 

til fase 2 er ikke helt på plads. 

https://www.hedensted.dk/hedensted_data/dagsorden/Byraadet_2018-2021/25-11-2020/ID2907/Bilag/Punkt_172_Bilag_1_Skoleanalysen__Loesninger_og_scenarier.pdf
https://www.hedensted.dk/hedensted_data/dagsorden/Byraadet_2018-2021/25-11-2020/ID2907/Bilag/Punkt_172_Bilag_2_Dagsordenspunkt_Gennemgang_2_november_punkt_86.pdf
https://www.hedensted.dk/hedensted_data/dagsorden/Byraadet_2018-2021/25-11-2020/ID2907/Bilag/Punkt_172_Bilag_2_Dagsordenspunkt_Gennemgang_2_november_punkt_86.pdf
https://www.hedensted.dk/hedensted_data/dagsorden/Byraadet_2018-2021/25-11-2020/ID2907/Bilag/Punkt_172_Bilag_3_Skoleanalysen__Supplerende_loesninger_og_scenarier.pdf
https://www.hedensted.dk/hedensted_data/dagsorden/Byraadet_2018-2021/25-11-2020/ID2907/Bilag/Punkt_172_Bilag_4_Beslutning_Loesningsforslag_vedr_skoleanalyse_10082020.pdf
https://www.hedensted.dk/hedensted_data/dagsorden/Byraadet_2018-2021/25-11-2020/ID2907/Bilag/Punkt_172_Bilag_5_Loesningsforslag_vedr_skoleanalyse__status_efter_budgetforlig_02112020.pdf
https://hsfo.dk/artikel/rungende-nej-til-lukning-af-sm%C3%A5-skoler-de-er-livsnerven-i-vores-landkommune


6 Corona - update Orientering 5 

min. 
Øster Snede og Stjernevejen 

sendt hjem 27/11. Skolen 

strammer op ift. hygiejne m.m. 
Klasser må stadig kun lege 

med egen klasser. 

Håndhygiejne ved alle 

aktivtetsskift. Foyer skal 

fremover også sprittes af ved 

klasseskifte. 
Personalestue skal sprittes 

efter endt pause. 

7 
    

8 Evt. 
 

10 

min. 
Opfølgning på skolens 

opmærksomhed på at få sendt 

elever godt afsted med 

skolebussen om eftermiddagen. 

Bestyrelsen vil undersøge om 

ske mobning i bussen frem og 

tilbage til skole.  
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